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Abstract (en)
[origin: WO9210651A1] The invention concerns a process for manufacturing ignition devices, such as a spark plugs, glow plugs and glow devices
comprising a metal or ceramic main body with a tip. and for coating them with a metal oxide. The process proposed calls for and a metal oxide of a
high valency to be applied to the main body in the area of the tip in such a way that the film formed is not metallic in nature.

Abstract (fr)
Selon un procédé pour la fabrication d'un dispositif d'allumage, tel que bougie d'allumage, bougie a incandescence, dispositif a incandescence
ou analogue, comprenant un corps de base métallique ou céramique comportant une pointe, et pour le revétement dudit dispositif avec de I'oxyde
métallique, il s'agit de déposer un oxyde métallique de valence élevée sur le corps de base dans la zone de sa pointe, de telle maniére qu'il ne se
forme aucune couche de nature métallique.
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